
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2007-09-25, § 2 

 
 Tid: 25 september 2007 kl 16.30 – 16.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 5 oktober 2007 
  

 
 
Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  
Jan Valeskog (s) vice ordförande  
 
Berthold Gustavsson (m)  
Tord Bergstedt (m)  
Anna Johansson (m)  
Annika Davidsson (m)  
Inge-Britt Lundin (fp)  
Anders Broberg (kd)  
Annika Ödebrink (s)  
Jimmy Lindgren (s)  
Torhild Lamo (v)  
Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Bo Arkelsten (m)  
Datevig Mardirossian Lönn (m)  
Christoffer Kuckowski (m)   
Anna Manhag (m)  
Åsa Nilsson Söderström (fp)  
Charlotte Svensson (s) tjänstgörande 
Adnan Bozkurt (s)  
Milly Namiro Darlson (s)  
Lars Randerz (s)  
Kajsa Stenfelt (v)  
Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Charlie Magnusson SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Ted Ell, Karin Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson, 
Ulla Ritzén, Anette Scheibe, Marita Söderqvist och Michael Åhström, samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Henrik Nerlund och biträdande 
borgarrådssekreteraren Magnus Thulin. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Fråga om rondellen vid Brommaplan 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade om rondellen vid Brommaplan kommer att 
förbättras på något sätt inom den närmaste framtiden? Till exempel genom att bytas ut 
mot en trafikljusreglerad korsning? 
 
Fråga om cykelsituationen vid Tegelbacken 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade om cykelsituationen vid Tegelbacken kan 
förbättras? Vid Tegelbacken har det under sommarhalvåret närmast varit intensivare 
cykeltrafik än biltrafik. Utefter cykelbanorna finns flera farliga punkter där cyklister 
och gående riskerar att kollidera. Flera incidenter har inträffat. 
 
Fråga om skrotade värmepumpar 
Ledamoten Mats Lindqvist (mp) frågade om de medborgare som så behöver kan få 
information om vad de ska göra med skrotade värmepumpar? 
 
 
Beslut 
Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågorna vid ett 
kommande sammanträde. 
 
 
Fråga om trafikkontorets medverkan i klimatprojekt på KTH 
Ledamoten Anna Johansson (m) frågade om trafikkontoret avser medverka i ett 
klimatprojekt som genomförs av KTH. 
 
Förvaltningschefen Magdalena Bosson svarade att kontoret får många propåer om 
olika samarbetsprojekt och att man avseende det här projektet bedömt att 
trafikkontoret inte har någon möjlighet att delta. 
 
 

 
    Vid protokollet 
    Åse Geschwind 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
_________________________________ 
 


